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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 13 noiembrie 2015, 
în sedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
 
      La orele 13,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că toti cei  34 de consilieri sunt 
prezenţi, deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dl Mocanu Eugenia, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, d.na Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse 
Umane,  dna Mincă Ana, din partea Biroului Strategii Sinteze Socio Economice 
Sănătate, dl Dumitru Nicuşor, şeful Biroului Informatic, dna Alina Nicolau director 
producţie  Regiea Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,dl.Ciocnitu 
Eduard, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş, dl. Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean 
Salvamont Arges, dl. Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi 
Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei 
Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl Dejanu Iustin, director al Muzeului 
Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl. Popescu Cornel directorul Muzeului 
Judeţean Argeş, dl. Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, 
Simona Şerban, directorul Centrului de Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, 
directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dl. Macovei Adrian, directorul 
D.G.A.S.P.C. Argeş, dl. Roman Vasile, directorul Camerei Agricole Argeş,  dna 
Radu Claudia, consilier Preşedinte. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Buna ziua, doamnelor, domnilor, va rog sa-mi permiteti ca inainte de a  

incepe sedinta sa va invit sa pastram un moment de reculegere pentru tragedia care 
a avut loc, avand in vedere ca acum ne intalnim pentru prima oara dupa două 
saptamani. Va multumesc. 
  Din pacate avem nevoie de tragedii si de pierderi de vieti ca sa ne dam 
seama ca toti suntem trecatori in aceasta viata. 
          Avem un singur intarziat, domnul Fratica, asa ca va rog sa-mi permiteti sa va 
propun spre aprobare ordinea de zi cu precizarea ca am sa va rog sa fiti de acord sa 
completam ordinea de zi cu prezentarea echipei de management a clubului 
Handbal Arges, punct pe care l-am amanat din data de 29 octombrie 2015 si astazi 
de dimineata am primit solicitarea din partea echipei de management sa vina in fata 
dumneavoastra ca sa va prezinte punctul de vedere al acestei echipe de handbal 
urmand ca in sedinta ordinara din aceasta luna sa luam hotararea finala. Avand in 
vedere aceste precizari supun la vot ordinea de zi.  

Supun la vot ordinea de zi cu modificarile pe care vi le-am comunicat  - cine 
este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 

 

Dl consilier Diaconescu Nicusor  - Domnule Presedinte, am o rugaminte la 
dumneavoastra si la colegi, sau mai ales la dumneavoastra ca sunteti Presedintele 
Consiliului Judetean, sa restrictionati accesul in sediul administrativ al Consiliului 
Judetean al tuturor persoanelor ca nu sunt angajate sau alese printr-o decizie pe 
care o veti lua conform regulamentului de ordine interioara. Va rog frumos sa 
credeti ca sunt foarte multi care se plimba prin Consiliul Judetean, foarte multe 
persoane care nu au problem in Consiliul Judetean. Multumesc. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Multumesc. Am dat deja in lucru toate 
masurile necesare pentru a analiza aceste fapte si sper ca in zilele urmatoare 
lucrurile sa se aseze conform fagajului normal. 

Dl consilier Banica Gheorghe – Domnule Presedinte, daca imi permiteti si mie o 
mica interventie inainte de a intra pe ordinea de zi. Sunt intru totul de acord cu cele 
spuse de domnul Diaconescu, daca va uitati in parcare nu mai avem unde sa 
parcam cand avem sedintele, ne strecuram, ne inghesuim, nu cred ca toata lumea 
vine la sedinta sau are treaba in Consiliul Judetean ca sa umpli parcarea. Aceasta 
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este o problema, a doua, v-as ruga frumos ca atunci cand convocati sedintele sa 
tineti cont ca unii dintre noi mai si lucram. Suntem angajati la stat, la particular, eu 
a trebuit sa renunt la două cursuri. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Statutul de consilier va da dreptul sa va 
invoiti si sa veniti la sedinta. Nu gasim o motivatie pentru  acest lucru. 

Dl consilier Banica Gheorghe – Nu ma pot invoi două zile la rand, ieri am avut 
comisie. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Stiu, si eu sunt profesor ca dumneavoastra.  

Dl consilier Banica Gheorghe – Da, dar nu cred ca va puneti sedintele in timpul 
cand aveti ore. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Din pacate aceasta sedinta extraordinara 
trebuia pusa cu maxim de rapiditate, era singura zi in care puteam sa o punem, sunt 
deja primarii care astazi au sedinte si asteapta hotararile noastre, maine au sedinte, 
luni au sedinte. 

Dl consilier Banica Gheorghe – La alte ore, nu la ora  13.00, nu in miezul zilei, la 
alta ora. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – A mai fost pusa si la alte ore si au fost 
discutii. Este hotararea pe care am dat-o, aveti  modalitati prin care puteti sa 
recuperati orele sau cineva sa va asigure prezenta la ore, si putem sa le rezolvam, si 
eu fac lucrul acesta. Multumesc 

Dl consilier Fulga Marian – Domnule Presedinte, o scurta interventie si eu, va rog. 
Am primit in ultima perioada mai multe invitatii pentru a participa la diferite 
activitati ale consiliului, ma refer pe de o parte la deplasarea  in zona Molivisu, la 
intalnirea cu primarii in vederea discutarii bugetului, numai ca aceste invitatii au 
venit cu o zi inainte dupa ora pranzului. Avand in vedere si activitatea mea si a  
altor colegi in sensul ca trebuie sa ne asezam un pic activitatile ca sa putem 
participa la activitatile Consiliului Judetean, am rugamintea catre dumneavoastra 
ca aceste convocari, invitatii,  sa se faca cu cel putin două zile inainte, ca sa ne lase 
la dispozitie macar o zi sa ne asezam si noi de asa natura activitatile pentru a putea 
participa la acest gen de evenimente. Va multumesc. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Concret, cu privire la intalnirea cu primarii, 
vinerea trecuta, acum o saptamana, am primit documentele de la directia de finante 
si de la Ministerul Finantelor, am discutat cu colegii mei, luni am convocat 
primarii, v-am anuntat, nu exista o alta zi decat sa ne intalnim duminica. La 
Molivisu la fel, cu o zi inainte am stiut cum este timpul, daca timpul era rau, nu 
puteam sa aducem convocarea sa plecam si sa stam in masina. Acestea sunt 
situatiile, dar o sa incercam sa anuntam din timp si sa rezolvam si aceasta 
problema, o s-o avem in vedere, o sa-i rog pe colegii mei. 

 
 

- I   - 
 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea 

unor ajutoare de urgență persoanelor grav afectate si familiilor persoanelor 
decedate, din Județul Argeș, în urma tragicului eveniment din data de 30 octombrie 
2015 - Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 
    Consult dacă aveţi neclarităţi?Vă rog? 
 

As dori sa va spun la acest punct  ca, la initiativa unor oameni care s-au 
gandit si au avut in vedere aceste ajutoare, la initiativa colegilor din presa carora le 
multumesc si astazi public, a oamenilor de afaceri si a Camerei de Comert, prin 
Fundatia Solidaritatea Argeseana am reusit sa demaram un program de ajutor si de 
strangere de fonduri pentru aceste familii si tuturor celor care au fost alaturi de noi 
si care s-au implicat in aceasta actiune, le multumesc, pentru ca au fost inclusiv 
evenimente culturale in urma carora am reusit sa strangem astfel de sume. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Presedinte, daca imi permiteti, comisia K3, 
pentru ca de la noi a plecat aceasta chestiune, a separat apele si amendamentul se 
pare ca este incomplet, sunt total de acord cu ce ati precizat dumneavoastra si va 
multumim, dar mai exista o alta categorie de personane vatamante, este categoria 
celor care nu au necesitat zile de ingrijiri medicale cu internare continua. Eu stiu 
personal două asemena victime. Am rugamintea si supun atentiei dumneavoastra, 
ma surprinde cum de nu am luat in calcul treaba aceasta, deoarece am discutat 
amendamentul la comisie, si acelasi lucru le-am spus si colegilor din cadrul 
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comisiei, ca persoanele care n-au necesitat zile de spitalizare continua dar care sunt 
parti vatamate, sa poata sa beneficieze si ele intr-un procent bineinteles cu mult 
mai mic prin fundatia noastra Solidaritatea Argeseana, asa mi se pare corect. Va 
multumesc. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Supun la vot toata hotararea si cu acest 
amendament. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Si suma, domnule Presedinte. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – S-a propus suma? 

Dl consilier Manu Dan – Suma de 3000 de lei. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Nu sunt impotriva de principiu la propunerea 
domnului Manu, dar aceste persoane ar trebuie sa le cunoastem , sa vedem cui 
acordam bani, cate sunt, nu putem sa votam in alb. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Am pus conditia, pe baza documentelor. 

Dl consilier Manu Dan – Asa cum persoanele vatamate trebuie sa faca dovada 
biletelor de externare din spital, mi se pare normal ca si aceste personae trebuie sa 
faca dovada acestei situatii. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Suma se aproba in urma prezentarii 
dovezilor  si a tuturor documentelor necesare. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Dar pentru cate persoane? 

Dl consilier Prunaru Iulian – In aceste conditii domnul Sofianu are dreptate, nu are 
ce cauta in aceasta hotarare, cu aceasta venim nominal, cu decedati 2, raniti 4. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Dam alta hotarare si o votam. Suntem de acord dar sa 
fie  intr-o hotarare. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Astazi aprobam suma si conditiile. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Asta am cerut. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 224. 
 
 
                                                                       -   II – 

 
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”.   - Dl Preşedinte  
Grigore Florin Tecău a spus:    

Comisiile  K1, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre.  
    Consult dacă aveţi neclarităţi?Nu sunt? 

     
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abtinere  ( Enache Viorel ). 
S-a adoptat hotărârea nr. 225. 
 
 

                                                        -  III - 
 

 

Trecându-se la punctul III al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Actului adițional la Convenția de parteneriat încheiată între Județul 
Argeș, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș, 
Municipiul Curtea de Argeș și Fundația Umanitară de Orientare și Integrare 
Socială "HAND-ROM". - dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog? 
 
Dl consilier Diaconescu Nicusor – Domnule Presedinte, obligatiile Consiliului 
Judetean sunt de fapt prea multe fata de Primaria Curtea de Arges, ei dau decat 
carburantul sau plata carburantului pentru transportul copiilor iar noi platim gazele, 
apa, energia electrica, gunoiul, vidanjare si asa mai departe. Domnule Presedinte, 
n-ar fi bine, ca sunt din Curtea de Arges dansii, primaria sa plateasca apa si 
vidanjarea? 



 7 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sunt de acord cu dumneavoastra. 
Parteneriatul este facut intre DGASPC si aceasta asociatie, au intrat ca parteneri si 
consiliul local, atat pot sa asigure in acest moment probabil ca pe baza bugetului de 
anul viitor sau a propunerilor pe care le facem in urma discutiilor sa detaliem 
parteneriatul. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Presedinte, 21600 de lei impartit la 3 luni 
pana la sfarsitul anului inseamna 72 de milioane vechi unde vreo 40 % merg la 
dansii in primarie, cu alte cuvinte colegul a spus foarte clar ca ei vor plati 
motorina, nu,  le platim si lor ca persoane fizice motorina deoarece banii pe apa si 
pe vidanjare merg in primarie, despre asta este vorba, asta a vrut sa spuna colegul, 
pentru ca dansii au institutii proprii, au regiile dumnealor de apa si de canal, atat 
puteau sa faca si dumnealor, noi le dam aceeasi suma, nu-i mare dar sa se angajeze 
sa ia si dansii din şase domenii, două. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Revin si precizez, parteneriatul a fost intre 
DGASPC si aceasta asociatie, anul trecut am negociat cu primaria din Curtea de 
Arges  sa asigure spatiul si sa intre partener acolo. Oricum parteneriatul este al 
nostru, faptul ca mai sustin niste sume este foarte bine. Nu putem sa le impunem 
acum, ca au intrat in aceasta asociere sa plateasca jumatate-jumatate, cand 
parteneriatul este inregistrat inainte, este de ani de zile, si Consiliul Judetean an de 
an a platit. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Presedinte asa cum spun si colegii mei, 
consideram ca ar trebui sa se faca o distributie echilibrata si cu autoritatile 
administratiei publice locale pe aceste contributii, noi de principiu suntem de acord 
sa dam pentru toate aceste asociatii si fundatii care se ocupa in special de copiii cu 
probleme ai judetului Arges, rugamintea pe care am avut-o fata de subordonatii 
dumneavoastra din executiv este ca sa mearga pe egalitate de tratament si la 
intocmirea unor astfel de parteneriate cu alte asociatii de profil care au mai venit la 
noi si au mai primit cate un mic ajutor. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – De acord cu dumneavoastra si putem face 
aceste propuneri si analize atunci cand discutam bugetul. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. S-a adoptat hotărârea nr. 226. 
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- IV -    
 

   Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea participării Județului Argeș la manifestările organizate de Ambasada 
României în Franța cu ocazia Zilei Naționale a României. - dl Preşedinte Tecău 
Grigore Florin a spus: 
    

Comisiile   K1, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Fulga Marian – Domnule Presedinte, in urma discutiilor pe care le-am 
avut aseara in comisie, s-a facut o propunere de catre doamna Sandu in sensul de a 
participa cate un consilier din partea fiecarei comisii. De asemenea am rugat-o pe 
doamna Stoenescu sa ne prezinte o orientare in ceea ce priveste componenta 
acestei delegatii, astazi dansa a venit cu o propunere in sensul in care a propus 6 
consilieri judeteni asa cum a rezultat in urma discutiilor din comisie, 4 
reprezentanti ai aparatului propriu al Consiliului Judetean si 2 reprezentanti care sa 
se ocupe de partea cu organizarea, cu produsele traditionale si asa mai departe. In 
total a rezultat o delegatie a Consiliului Judetean de 12 persoane. Aceasta este 
propunerea comisiei juridice si de aceea aseara 4 din cei 7 membri ai comisiei 
juridice ne-am abtinut, si restul au dat aviz favorabil pentru ca au existat aceste 
discutii si aceste mici nelamuriri. Astazi ne-am lamurit si avem aceasta propunere. 
Va multumim. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Noi miercuri am primit invitatiile, nu am 
avut timp pana acum, de dimineata am discutat cu domnul primar Georgescu, inca 
se lucreaza la analiza cheltuielilor, la analiza modului in care ne putem implica si 
fiecare partener ce are de facut in aceast activitate. Faptul ca ati reusit sa stabiliti 
numarul de delegati este bine, urmeaza ca in zilele urmatoare sa definitivam toate 
aceste date avand in vedere si parteneriatul pe care il avem cu Mioveniul. 

Dna Consilier Sandu Elena – domnule Presedinte, dati-mi si mie voie la o 
explicatie, mai lasati si doamnele sa vorbeasca pentru ca acaparati toate sedintele. 
Sunt datoare cu o explicatie, nu vreau sa se repete cu plecarea de la Berlin si vreau 
sa fac o precizare: nu orice judet are un agent economic cum este Dacia-Renault si 
intotdeauna vom lupta ca macar sa fie mai economica, am facut aceasta propunere, 
nu este o limita, pot merge cati colegi doresc, cat poate sa sustina Consiliul 
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Judetean, dar vreau neaparat sa se faca aceasta deplasare si toate deplasarile care 
tin de imaginea judetului si de imaginea Romaniei, mai ales ca orasul Mioveni este 
implicat direct cu acest agent Dacia-Renault si avem toti de castigat. Este si un 
prieten Franta si avem si legaturi mai traditionale cu Franta. Am fost de acord de la 
inceput alaturi de trei colegi din cei patru  care s-au opus. Am vrut sa fac aceasta 
precizare ca sa se convinga si ceilalti colegi din comisia juridica ca este oportuna 
aceasta plecare. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Multumesc, vă rog. 

Dl consilier Diaconescu Nicusor – Domnule Presedinte, am trei probleme. Una, a 
fost schimbata ziua Romaniei? 3-4 decembrie? 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Asa este invitatia facuta. 

Dl consilier Diaconescu Nicusor – Eu va intreb pe dumneavoastra ca sunteti 
profesor. Al doilea lucru, trebuia sa se spuna care este numarul de consilieri care sa 
mearga in Franta. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Aici scrie la manifestarile organizate, 
probabil ca manifestarile dureaza mai multe zile. Miercuri am primit invitatia, 
acum se discuta, in 48 de ore cand sa facem toate acestea, lucreaza primaria 
Mioveniului pe o parte si colegii nostri pe partea cealalta, probabil luni, cel tarziu 
marti, o sa avem toate datele acestei probleme. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Presedinte aceeasi chestiune vroiam sa o 
spun si eu, activitati are Ambasada Romaniei la Paris tot anul, mi se parea normal 
ca acest moment sa fie marcat chiar de ziua nationala sa nu facem confuzie printre 
putinii francezi care poate stiu cand este ziua noastra nationala, sa zica ca am 
schimbat-o, al doilea aspect este ca nu inteleg de ce se fac aceste campanii, nu sunt 
cum sa spun, de cadorisire, de ce trebuie sa plece neaparat consilierii judeteni si 
oamenii din aparatul propriu la Paris cand noi avem acolo si diasapora, puteam sa-i 
dam unui ONG un ajutor si sa puna reprezentati pe cei care vin din Arges, sunt sute 
de argeseni care stau in Paris, sa nu mai platim transport si cazare, eu personal 
consider ca este o risipa de bani in conditiile in care in domenii vitale noi nu dam 
bani suficienti, alaltaieri am fost pe drumul judetean de la Babana la Bascov pe 
Silea acolo spre Mica, este blocat de un an si ceva, sunt alunecari de teren, acel 
drum normal  reprezinta o pseudocentura de vest a Pitestiului, noi n-avem bani 
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suficienti pentru aparatura medicala in spitale, este a nu stiu cata excursie, si de 
martisor, si de simfonie si de ziua nationala, noi trebuie sa trimitem. Un al treilea 
aspect si cel mai important pe care vreau sa-l ridic este cel de legalitate, noi nu 
putem sa votam o hotarare privind acordarea unor fonduri pentru o delegatie atat 
timp cat nu avem un buget stabilit  si nu avem numar de persoane, urgent nu se 
justifica pentru ca manifestarile au loc dupa sedinta ordinara a Consiliului Judetan 
din luna noiembrie. Eu va solicit respectuos sa retrageti eventual acest proiect de 
pe ordinea de zi, sa-l completati cu datele economice si cu propunerile domnului 
Fulga ca nu sunt ale noastre, ale comisiei juridice, referitoare la numarul si la 
componenta delegatiei si sa le votam in cunostinta de cauza, nu putem sa votam 
hotarari cu spatii lipsa la bani,  la persoane, nu sunt formulare sunt hotarari de 
consiliu judetean si il rog pe domnul secretar sa-si spuna punctul de vedere. 

Dl consilier Manu Dan - Va multumesc ca mi - ati dat cuvantul domnule 
presedinte. Si noi la comisie am fost de acord cu un principiu nu ni s-a prezentat un 
proiect privind numarul de persoane care urmeaza a se deplasa si nicidecum 
sumele aferente. Eu va propun sa votam astazi principiul cu care suntem de acord, 
pentru ca acest principu necesita un timp rezonabil prin parteneriatul diplomatic 
care exista intre sistemele de comunicare interstatale si in sedinta ordinara sa avem 
o comunicare ferma vis a vis  de numarul de persoane si cu bugetul care a fost 
alocat, dar principiul mi se pare evident obligatoriu si oportun sa-l votam astazi . 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vă multumesc domnule Consilier Manu. 
Acum am sa vin si eu cu precizari daca imi permiteti. Ati citit scrisoarea in 
comisie? 

Domnii consilieri- Nu 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău -  In aceasta scrisoare suntem invitati sa 
participam la manifestarile organizate de Ambasada Frantei cu prilejul zilei 
Romaniei pe doua activitati importante: prezentarea Judetului Arges pe 3 
decembrie in fata repezentantilor ambasadelor din Franta,  iar pe 4 decembrie 
intalnirea reprezentantilor din Judetul  Arges cu diaspora din Franta,  2000 de 
persoane unde Argesul va fi reprezentat in fata acestor oameni care stau acolo.  
In al doilea rand, in Proiectul de hotarare scrie clar si am citit mai devreme, ca se 
aproba participarea judetului, pentru ca astazi este ultima zi in care trebuie sa 
confirmam Ministerului de Externe si Ambasadei participarea noastra la aceasta 
manifestare, urmand ca in sedinta urmatoare sa aprobam cheltuielile si numarul de 
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participanti. Nu scrie nicaieri in acest proiect de hotarare ca aprobam cheltuielile 
sau numarul de participanti. Supun la vot proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri (Prunaru Iulian, Sofianu 
Narcis).S-a adoptat hotărârea nr. 227.   

 
 
-V- 
 
 

Trecându-se la punctul  V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Judetului Argeș, pe anul 2015. dl 
Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 
  Comisiile   K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă sunt  întrebări? Vă rog. 
 

 Dl consilier Postelnicescu Marius  - Domnule presedinte, sunt convins ca in 
continuare colegii mei vor intra cu multe detalii privind acest proiect de hotarare 
dar am constatat si in comisii urmatorul fapt. Sigur sunt sumele acestea alocate de 
la ANAF pe OUG 47 si pe HG 911, acestea sunt sumele pentru judetul Arges nici 
o problema, dar pentru ca exista aceste discutii de ani de zile , am cerut cred ca din 
2007 - 2008 si in continuare, si dumneavoastra si fosta conducere ati promis ca veti 
face un management serios in ceea ce inseamna relatia dintre Consilul Judetean si 
Unitatile Administrativ Teritoriale, pentru ca,  primarii solicita, avem o coloana pe 
centralizatorul prezentat in care sunt sumele solicitate,  dar stim noi daca sumele 
reprezinta  totalul cerinelor pe lucrarea care vor s-o inceapa sau este executata 10% 
sau 80% ? ca sa prioritizam conform hotararii 911art 3? 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Credeti ca primarii stiu? Va spun eu ca nu. 

Dl consilier Postelnicescu Marius  – Problema se pune ca, ce am vorbit si cu 
colegii care au aici contract de munca stabil, nu noi care suntem alesi si spun ca nu 
exista personal suficient si nici o metodologie prin care dansii sa mearga in teren sa 
verifice. Pentru ca noi avand acele parteneriate incheiate prin hotarare de consiliu 
intre consiliul judetean si primarii unde dam bani pentru cofinantari la lucrari, 
atunci sigur noi trebuie sa verificam sa stim stadiul lucrarilor,  altfel o sa patim ca 
si in anii urmatori, sa dam dupa ureche fara a cunoaste stadiul fizic al lucrarilor, 
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care lucrare este urgenta care nu este decat lucrare noua, daca au 50% executie 
stadiul lucrarii. Si a doua problema si inchei subiectul, este tot legata de relatia de 
comunicare defectuoasa intre consiliul judetean si aceste primarii, care au tendinta 
sa initieze proiecte pe fonduri europene si guvernamentale si apoi vin la consiliul 
judetean sa ceara cofinantare cand ei poate nu au nici 10% aport local la un proiect 
de investitie. Ar trebui ca ele sa prezinte la inceput de an sau la sfarsitul anului de 
executie bugetara, strategia investitionala pe anul urmator sau pe urmatorii doi ani. 
Este o problema generala pe care am tot subliniat-o si vad ca nu se concretizeaza. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Domnule consilier Postelnicescu, sunteti 
consilier judetean cu experienta si stiti foarte bine ca in legea administratiei publice 
scrie foarte clar ca intre UAT –uri si consiliul judetean nu exista nici o relatie de 
subordonare sau de coordonare, exista numai relatii de colaborare. Eu nu pot sa le 
impun sa faca anumite lucrari intr-o comuna sau sa finanteze alte lucrari, nici eu 
nici dumneavoastra consilierii judeteni. Pe de alta parte, legea bugetului cand s-au 
repartizat acesti bani au spus ca se repartizeaza pe baza cererilor scrise ale UAT-
urilor. In lege nu scrie ca trebuie sa-i intreb, sa-mi dea tot felul de declaratii,  sa-mi 
supna cat au facut, cum au facut, primarul raspunde in fata consiliului si in fata 
cetatenilor din localitatea respectiva, despre strategia pe care o are de facut si ce 
vrea sa realizeze in localitatea respectiva, iar noi suntem obligati sa aprobam aceste 
sume repartizate de Ministerul Finantelor pe baza cererilor lor. Mai aveti intrebari? 
Va rog. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Presedinte nu comentez anexa 1, 1a, 2 nici 
3 dar la anexa 4, foarte bine ca au venit doar 36 de primari sa echilibreze bugetele 
conform Ordonantei de Guvern nr. 47, vad ca sunt sedii de primarii si asa mai 
departe . Problema este la anexa nr. 5 unde aceasta Hotarare de Guvern nr. 
911/2015 am impresia ca este incompleta sau rau intentionata.Despre ce este 
vorba,  aceste sume enorme pe care le vor lua cei 66 de primari de comune din cele 
95 si  o singura primarie din cele 7 orase si municipii, eu consider ca banii sunt 
deturnati deoarece la drumuri comunale nu avem numai drumuri comunale si as 
dori sa se adauge daca nu exista in aceasta Hotarare de Guvern ulite, poteci, 
fundaturi sau fundatii.  Daca doriti mergeti cu mine si va arat ca banii de randul 
trecut in procent de 90% s-au dus exact pentru ce  nu s-a adaugat, adica dupa 
drumuri comunale sa se puna virgula si   sa se adauge ulite, fundaturi, banii nu s-au 
folosit pentru drumuri comunale domnule presedinte. Pentru aceasta anexa  eu ma 
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abtin asa cum m-am abtinut si randul trecut deoarece banii sunt deturnati in procent 
foarte mare. 

Dl consilier Jinga Valerian - Domnule presedinte stimati colegi, am participat la 
intalnirea cu primarii in care au expus cererile dumnealor. Datorita faptului ca nu 
am avut criterii impartirea acestor bani s-a facut aleatoriu. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Asa ziceti dumneavoastra, scuzati-ma, care 
ati stat si v-ati uitat, nu ati discutat cu primarii. 

Dl consilier Jinga Valerian  - Va  dau un singur exemplu domnule presedinte, 
Albestii de Arges cere 5 miliarde dumneavoastra propuneti 3 miliarde, ajungem la 
400 si apoi la 350. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Albestii de Arges? Nu cred. 

Dl consilier Jinga Valerian  - Dau un singur exemplu care s-a discutat si astazi intr-
o comisie. Noi, consilierii grupului PNL am solicitat niste sume adaugite aproape 
la fiecare primarie pe baza discutiilor pe care l-am avut acolo, pe baza solicitarilor 
lor. Din pacate, daca ne uitam politic numai, vedem ca 22 de localitati conduse de 
primari PNL, inseamna  ca fonduri 17,3 si noi am mai propus inca 4% deci 21%, 
iar acest lucru nu s-a respectat. Daca nu avem criterii si le facem arbitrar atunci de 
ce nu putem sa dam si sumele acestea? Va multumesc! 

Dl consilier Diaconescu Nicusor – Domnule presedinte, cred ca toti colegii sunt de 
acord ca a inceput campania de primavara. Am sa va spun domnule presedinte, ca 
la pozitia 34  din centralizator - Cotmeana,  de 4 ani de zile facem asfaltare drum 
local ulita bisericii. Nu inteleg de ce de 4 ani de zile nu s-a executat si o executam 
acum. La Leresti, pozitia 48 puneti impietruire drumuri locale, pe lungime de 16 
km domnule presedinte, 1 km de drum pietruit costa 2 miliarde , dumneavoastra ii 
dati acestei localitati, pentru un singur kilometru 2 miliarde. Pai ce sa inteleg, el 
vrea 16 miliarde si dumneavoastra ii dati pentru un kilometru? Asta o sa stabiliti 
dumneavoastra. 
La Teiu pozitia 85 – intretinere drumuri comunale,  10,92 si 10,100 pe lungime de 
10km. I-ati  dat 3 miliarde, pai, ii ajunge sa faca impietruire pe 10km? 
 Nu scrie impietruire, scrie intretinere, citi. Fiecare primar are o lista de lucrari. La 
Tigveni, drumul pentru care dumneavoastra ii dati bani este facut. Pentru ce-i dam 
bani? In loc sa-i dam bani pentru reabilitarea drumului comunal 232 Balilesti. 
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Acolo  este drumul, pentru ca nu este facut, trebuie pietruit nu pot sa circule si au 
probleme mari. Nu drumul acesta care este facut.  
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Acesti bani s-au dat la solicitarea primariilor 
pe doua sectiuni foarte importante: intretinere reparatii drumuri calamitati care au 
fost in iarna, in vara si anul trecut si cealalta parte de bani care a venit sustinuta de 
ANAF, pentru arierate, pentru proiecte incepute, in derulare, pentru cofinantari 
proiecte europene, acestea au fost prioritatile. Fiecare din aceaste localitati, atunci 
cand au adus cererea, s-a si orientat care sunt prioritatile in localitate, sa se 
orienteze, de aceea este foarte urgent sa aprobam. Orice suma necheltuita se 
reporteaza pentru anul viior, insa va influenta negativ formula de acordare a 
bugetului localitatii respective pe anul viitor cum calculeaza ANAF-ul. Deci, daca 
ei nu cheltuie banii pe propria semnatura asa cum au cerut, la anul vor primi mai 
putini bani in functie de cati nu cheltuie. In privinta drumurilor s-au dat bani pentru 
intretinere, reparatii, iar miercuri a fost videoconferinta si din acesti bani trebuie sa 
opreasca si pentru deszapezire. Probabil va mai fi o rectificare, sa vedem ce se 
intampla in continuare in care se mai pot acorda sume. Dar, fiecare din aceasta 
localitate poate primi bani numai in functie de documentele si de cererile pe care le 
depun aici. Am avut discutii cu primarii ,   apropo de ce imi spuneti 
dumneavoastra, au venit si mi-au cerut sume iar contabilii lor de la primarie au 
spus ,, domnule, degeaba au cerut pentru ca nu le pot cheltui” . Astazi de dimineata 
am avut o discutie cu colegii mei si le-am spus  ,,vedeti ca ati dat la comunele 
acestea mai mult”  iar dumneavoastra insistati sa le dam si mai mult. Va rog sa ma 
credeti, fiecare primar isi doreste sa ia mai multi bani, dar trebuie sa existe 
justificari foarte clare si foarte reale cu privire la cheltuirea acestor sume. Avem 
localitati, cele mai mici din judetul Arges,  cu 2000 de locitori, care au primit 20 de 
miliarde de la ANAF anul acesta, aproape 10 milioane pe cap de locuitor. Sa-i 
intrebam unde sunt banii, si dumneavoastra insistati si imi spuneti sa le mai dam, ei 
nu stiu daca au cheltuit acesti bani. De aceea am analizat situatia. Aceasta este 
explicatia. Este adevarat ca nu poti multumi pe toata lumea, sunt de acord ca sunt 
nemultumiri. Dar daca nu exista cadrul legal prin care noi sa impunem, aflam dupa 
ce se initiaza poroiectul, cum s-a intamplat si la Molivisu, ca a fost initiat fara sa 
existe sursa de finantare. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule presedinte, am o intrebare retorica, 
nu trebuie sa-mi raspundeti, nu am vorbit cu primarul, doar am trecut de mai multe 
ori prin Musatesti. Comuna aceasta nu are drumuri asfaltate, nu are alimentare cu 
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apa, nu are canalizare, caminul cultural este in paragina. Ori este vina primarului 
ori de aici nu este ajutat. Nu il cunosc pe domul primar decat dupa nume si atat. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Domnul primar primeste anul acesta pentru 
caminul cultural de la Valsanesti unde are proiect. In privinta drumurilor sun niste 
probleme delicate, iar pentru celelalte nu are proiect, a  depus pe Ordonanta 28 
doua proiecte care sunt considerate proiecte noi si nu au intrat la finantare. Apropo 
de aceasta Ordonanta, sunt 70 de localitati din judetul Arges,  care primesc bani 
pentru diferite proiecte pe Ordonanta 28, intre 2016-2018 vor primi 280 de 
milioane de lei, adica 2800 de miliarde. Este bugetul consiliului judetean. Acestia 
sunt banii care vor intra in Arges.  

Dl consilier Fulga Marian – Apropo de Musatesti, vad ca a solicitat pietruire 
drumuri comunale si poduri, suma proiectata 150 iar suma propusa 140.  

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri (Diaconescu Nicuşor ,Prunaru 
Iulian). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 228. 

 

 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Am sa va rog sa-l ascultati pe domnul 
presedinte al Handbal Club Arges, sa-i puneti intrebari astfel incat in sedinta de 
peste doua saptamani sa luam o hotarare cu privire la handbal. Va rog domnule 
presedinte. 

Dl Isop Alexandru Presedinte Handbal Club Arges  – As dori sa va prezint 
colaboratorii mei: domnul Mocaita Radu pensionar, director economic al celui mai 
mare CAR din judetul Arges sau poate chiar din tara cu un capital social 630 de 
miliarde, domnul Nedelea Gheorghe sef department la ADIA, domnul Tipiriga 
Marius, director de vanzari la DELTA PLUS, domnul Istratescu Jean, actualmente 
pensionar contabil sef, la sport, sindicat,etc. Pana acum acest club, spre marea mea 
uimire, nu a avut cenzor, am discutat cu o persoana foarte competenta, doamna 
Gabriela Zamfir expert contabil la firma ULMA COM. Contabil sef este doamna 
Ciobanu Mihaela de la Clubul Sportiv Municipal. Dupa cum observati m-am 
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orientat catre oameni cu experienta pentru ca sunt foarte multe ,,nebuloase” depre 
Handbal Club Arges. 
Permiteti-mi sa va spun cateva cuvinte si despre mine, sunt pensionar, am varsta de 
67 de ani, am lucrat 28 de ani la Automobile Dacia, am fost director executiv 
economic, si sunt mandru ca in Automobile Dacia si intelegeti ce vreau sa spun 
prin asta, am rezistat si nu am pus niciodata pixul la politie, DNA, sau mai stiu eu 
unde. Va mai spun ca sunt un total, prefer sa moare Handbal Club Arges decat sa 
incalc legea. Domnilor, la aceasta ora   Handbal Club Arges este egal cu Handbal 
Club  Milogul Arges. Din vina celor care au condus pana in prezent in cont se afla 
1,20 de bani si au trecut 10 luni incheiate in care au fost competitii in care s-au 
platit arbitri, ca altfel nu te mai programeaza daca nu- platesti, l-i s-au platit cazare, 
masa, s-au facut antrenamente la sala sporturilor, la scoala nr.4, la scoala nr.16 etc. 
Domnilor, trebuie sa stiti ca nu s-a primit nici un ban, am auzit ca s-ar fi dat 3 
miliarde, nu s-a dat nici un leu. Repet, din vina celor care au condus aceasta 
activitate dar nu numai a lor. Revin, banii care s-au dat 32 de mii de lei la Liceul 
Barbu pentru mancare, nu stiu cum se vor mai putea recupera, o sa ne dea in 
judecata ca nu poate sa riste, banii care trebuiau platiti la regia consiliului judetean 
230 de mii deja avem titlu executoriu asteptam sechestru. Dar problema este, pe ce 
sa puna sechestru, stiti care este patrimoniul lui Handbal Club Arges? Va spun eu o 
masina de spalat rufe. Nu are sediu, nu are telefon, nu are laptop, nu are nimic. Ce 
sa-i spunem directorului de la Şcoala nr. 4 sau de la Şcoala nr. 16 sau consiliului 
judetean, ca avem 800 de milioane de lei pentru antrenamente. In prezent ne 
desfasuram activitatea in aer liber pe bitum, pe bitum cei care joaca  in sala isi 
distrug ligamentele. Avem un sportiv grav  accidentat in meciul cu Satu Mare care 
trebuie operat de urgenta, ne trebuiesc 56 de milioane, domnul doctor care este 
presedintele comisiei respective are toata bunavointa dar toate trec prin bani. Sa va 
spun ca m-am dus ca milogul ieri la o persoana deosebita care are mijloace de 
transport si care fara ezitare ne ajuta pentru duminica unde avem meci la Oradea, 
sa va spun ca sportivilor le  trebuie sa manance hrana calda atunci cand fac efort si 
deplasari la 500 de km  si nu vor manca hrana calda ci sandvis-uri, pentru ca 
cineva, nu are importanta numele, ne-a dat 40 de sandvis-uri. Sa stiti eu nu fac 
politica, nici nu am sa fac vreodata, sa stiti ca perceptia alegatorilor este 
catastrofala , pentru ca ei nu stiu ca Handbal Club Arges este un club privat, ei cred 
ca este a Consiliului Judetean Arges, asta este perceptia. Am inteles, domnul 
presedinte a avut toata bunavointa si presupun ca si cei de la comisia de la buget. 
Domnilor, dumneavoastra aveti rolul de ,, Batman” iar noi suntem agatati de o 
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,,liana”, cazuti in prapastie. Va vorbesc aici si sunt prezent, pentru ca am discutat 
cu niste oameni si cu seful comisiei de la buget printre altii si am spus, vreti sa 
avem handbal sau nu vreti sa avem handbal. Acesta este esentialul, daca vrem sa 
avem handbal atunci hai sa facem handbal. Si atunci toata lumea a zis ,,da”. Sa se 
spuna ca s-a furat, ce s-a furat daca nu s-a dat nici un ban. S-a auzit, poate gresesc, 
ca s-a dat spaga presedintelui consiliului judetean, directoarei nu stiu care, 
domnule avem dusmani, trebuie sa stim sa ne cunoastem dusmanii, cine sunt 
dusmanii care fac astfel de afirmatii, care strica imaginea Argesului, a consiliului 
judetean, al lui Handbal Club Arges. Domnilor, in mod normal daca cinva va face 
o astfel de afirmatie  despre mine ne intalnim la tribunal. Eu nu fac afaceri, am o 
mica firma de consultanta pentru afaceri, nu am facut niciodata afaceri cu primaria 
sau cu prefectura. Vreau sa facem ceva, eu am inventat handbalul de performanta  
in judetul Arges. Cand am fost repartizat de la Facultatea de Cibernetica 
Economica la Dacia in 1976 profitand de faptul ca Dacia avea 33600 de oameni,  
am inceput cu selectie, facand sindicat pe sectie, avand multe sectii asa am facut 
prima echipa de handbal, am pus-o in divizia A, am batut pe Dinamo am pierdut 
campionatul si l-a luat Steaua. Au trecut multi ani de atunci si s-a prescris totul. Eu 
stiu cum se face sportul. In ziua de astazi daca vrei sa dormi linistit,  faci sport 
cinstit. Daca unii au cumparat si au decontat două sticle de whisky pe Hanbal Club 
Arges crapau la cati bani au luat, crapau daca plateau din buzunar 733 de lei, eu am 
fost in afara fenomenului si a avut o rezonanta foarte mare cand s-a ajuns in presa. 
In vechea conducere nu dau cu pietre pentru ca eu preiau si activul si pasivul, eu 
stiu ca daca au gresit undeva, personal fac plangere la Parchet, nu vreau sa fiu 
complice cu nimeni. Dumneavoastra aici sunteti cei care gospodariti banul public, 
aveti si spitale, aveti si drumuri si toate necazurile pe care le aveti si legea care va 
ajuta si legea care va impiedica. Domnilor, ca sa participam in anul competitional 
2015-2016 trebuie sa platim o taxa de 3000 de lei, s-au platit 1500, ne milogim de 
Mihai Mocanu, secretarul general al Federatiei Romane de Handbal  sa ne 
pasuiasca pana miercuri, orice echipa care stie treaba asta castiga meciul cu noi, 
pentru ca nu am platit taxa intreaga de participare. Nu se poate sa ajungem in 
Arges in acest hal, vom vedea cine a furat si cine nu, daca domnul Sofianu isi va da 
acordul vom vedea transparenta totala. Daca ne salvati vom incepe un program 
concret, vreau sa promovam elementul local inainte de toate dar pentru asta ca sa 
faci performanta, handbalul se incepe de la junior 4. Ca sa ai performanta trebuie 
sa ai baza mare de selectie. Domnilor, vreau sa-mi imaginez ca veti fi alaturi de 
noi, vreau sa construiesc echipe de juniori 4 si juniori 3 la Costesti, la Topoloveni, 
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la Campulung, la Curtea de Arges, dar acestea se fac cu bani. Sportivii ajung 
sportivi adevarati jucand, nu antrenandu-se, trebuie sa joace cat mai mult, sa-i 
ducem de la juniori 2 la juniori 1 si la seniori sa avem o echipa reprezentativa. Pe 
mine nu ma intereseaza sa fim campioni, pe mine ma intereseaza ca in fiecare an sa 
scot trei juniori care sa intre in echipa de seniori si sa joace, nu sa fie la numar. 
Daca o sa-mi dati posibilitatea si daca o sa am increderea dumneavoastra eu o sa 
fac acest lucru, o sa facem o echipa extraordinara in ani. Sa stiti ca dupa ce echipa 
intra in divizia nationala, eu o sa trec din nou in tribuna, pentru ca sunt foarte 
deranjat, ma suna foarte multi dupa ce am aparut in ziare. Pana in 1998 eu am fost 
arbitru international de handbal dupa 27 de ani de arbitraj la divizia nationala, 
ultimii 16 arbitru international. Vreau sa facem ceva daca doriti si dumneavoastra, 
noi nu putem, cei pe care i-am enumerat, vreau sa ne unim cu Universitatea, cu 
bani nu se poate, dar din punct de vedere logistic au o sala. Daca intram in sala este 
106 lei ora la Sala Sporturilor, 50 de lei ora la orice liceu. Ganditi-va cat 
antrenament trebuie sa faca, ei in mod normal trebuie sa faca un antrement de o ora 
jumatate, daca o sa avem bani. Sunt sportivi profesionisti, trebuie sa faca două ore 
de antrenament si eu sunt acolo cu pusca si nu scapa nici unul. Problema este daca 
doriti. Nu cred ca judetul acesta, patronat de Consiliul Judetean, dar nu numai, ca 
sunt atatea firme private nu doreşte să aibe o echipă de handbal, dar daca in ziar se 
scriu tot felul de prostii, cum sa se dea bani. Ne trebuie neaparat 56 de milioane ca 
sa operam acel jucator la Bucuresti, va spun ca sunt 9 jucatori in echipa, daca ai 8 
jucatori pierzi meciul, nu intri pe teren. Erau 10, dar ultima conducere a dat liber 
de contract celui mai bun jucator, si stiti pentru cine, pentru Oradea, cu care jucam 
noi duminica. Trebuie sa va spun concret, luni dimineata trebuie sa evacuam un 
apartament unde stau trei jucatori, morti de foame in toata puterea expresiei, nu 
sunt angajati nicaieri, nu li s-a dat niciun leu indemnizatie sportiva sau de efort. Iar 
acestia sunt jucatorii care au jucat la campionatul mondial universitar din 
Portugalia cu Consiliul Judetean pe piept, nouă din componentii Handbal Club 
Arges au jucat la campionatele mondiale universitare, si sunt morti de foame. Eu 
va multumesc ca m-ati suportat. 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Va multumesc, doar o singura precizare 
vreau sa fac. Daca vom intra cu proiectul pentru sedinta ordinara vreau sa va rog sa 
fiti prezent la toate discutiile din comisii, domnule presedinte, sper ca saptamana 
viitoare sa prezentati toate datele. Va rog, domnule Sofianu. 
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Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Presedinte, in primul rand si eu si colegii l-
am ascultat cu foarte mult interes si foarte multa atentie pe domnul Isop, va 
cunosc, dar nu stiam ce functie ocupati in clubul de handbal. 

Dl Isop Alexandru Presedinte Handbal Club Arges  – Sunt presedintele. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Nu stiu daca domnul Presedinte Tecau isi mai 
aminteste toate amanuntele, noi am discutat despre necesitatea salvarii handbalului 
in special a echipelor de juniori, eu si toti colegii mei suntem de acord ca trebuie sa 
sustinem sportul numai ca eu cred ca ati intrat in clubul care nu trebuia. Si am sa 
va spun de ce, din punct de vedere legal, si o sa discutam, nu am de ce sa va cert, 
sunteti de buna intentie, sunteti la inceput, clubul pe care il prezidati in anul 2014 a 
primit de la noi 9 miliarde, nu i-a intrebat nimeni nimic de whisky, puteam sa-si ia 
sponsorizari, nu au luat si pe dovada de cofinantare potrivit Legii 350 aveau 
obligatia sa vina cu 10%, au venit cu o teapa data firmei Vulturul&Company care 
are publicata datele pe site-ul ANAF, nici nu putea sa le dea o sponsorizare nici 
daca vroia pentru ca nu-i permitea legea. Mi-am dat seama ca este o minciuna si 
domnul de la Vulturul chiar a spus ca mi-au dat o teapa. Tot potrivit Legii 350 pe 
baza careia clubul de handball a primit pana acum cateva zeci de miliarde si pe 
denumirea veche si pe denumirea noua, noi, Consiliul Judetean si inainte de a fi eu 
consilier, a sustinut acest club. Tot pe acesti bani pe care i-a primit, clubul avea 
obligatia sa-si platesca si sala, avea obligatia sa plateasca si regia pentru transport 
ca au primit bani si asa mai departe. Problema este ca potrivit Legii 350, clubul in 
care eu zic ca ati intrat gresit trebuie sa restitue Consiliului Judetean suma primita 
pentru nerespectarea obligatiei de cofinantare, parerea mea, pe care i-am spus-o si 
domnului Presedinte, domnul Tecau nu este de specialitate ca mine jurist, dar vrem 
cu totii sa ajutam handbalul.Parearea mea este sa infiintati un nou club care sa 
poata sa primeasca efectiv aceste sume de bani, si aceasta chestiune am discutat-o 
si cu domnul Presedinte, ar fi bine sa va asociati cu Universitatea din Pitesti, avem 
orice deschidere. Pe acte vorbind nu aveti nicio sansa legala pe actualul club. Va 
multumesc si eu. 

Dl consilier Manu Dan – Domnul Sofianu a facut o sinteza a hotararilor pe care 
consiliul judetean le-a adoptat. Noi pana astazi nu am avut un partener oficial de 
dialog. Urmeaza in sedinta ordinara care va avea loc luna aceasta, in sedintele de 
comisii premergatoare sa va expuneti punctele de vedere cu realizarea temelor asa  
cum rezulta din hotararile anterioare. Discursul dumneavoastra a fost deosebit de 
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patetic, am constatat acest lucru si este prima oara cand domnul Nicu Diaconescu 
nu a spus nimic. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Va propun ca sedinta ordinara sa aiba loc joi 
26 noiembrie la orele 16. Va multumesc. O seara buna.  

 

                                                        
 

Şedinta s-a încheiat la ora 14.30. 
 
 
 
 
P R E Ş E D I N T E, 
 

    Grigore Florin TECĂU 
 

                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
                                                                                       
                            Ionel VOICA 

 
 
 
CONSILIERI : 

 
Sîrbu Gheorghe____________________ 
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